
Kłobuck, 20.09.2024 r. 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Budżetu, Finansów, 
Mienia Komunalnego 
i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 5/2024 

V Posiedzenie w dniu 20 września 2024  
Obrady rozpoczęto 20 września 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Mirosław Cieśla 
3. Ewelina Kotkowska 
4. Andrzej Sękiewicz 
5. Anna Siedlaczek 
6. Robert Turek 
7. Tomasz Wałęga 
8. Marcin Wojtysek 
9. Dominik Zych 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska otworzyła posiedzenie Komisji. Oświadczyła, że 
zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 4/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 26.08.2024 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 
w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 4/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 26.08.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 



Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Dominik Zych 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2024. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały 

Radny M. Wojtysek co spowodowało zdjęcie z budżetu i przeniesienie do realizacji w roku 
przyszłym zadania dot. projektu przebudowy ul. Witosa? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że oferty które spłynęły były zbyt wysokie w stosunku do 
zaplanowanego budżetu na to zadanie. W celu uzyskania lepszej ceny wydłużono termin 
realizacji tego zadania. 

Radny T. Wałęga w związku z powodzią ma wątpliwości, czy taka strategia zadziała (ceny 
mogą być wyższe,  problem z pozyskaniem podmiotów do realizacji zadań). 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że jego zdaniem sytuacja powodziowa nie ma związku  
z przygotowaniem dokumentacji projektowej.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska czy wartość szacunkowa na projekt przebudowy ul. 
Witosa i projekt ul. Jesionowej była dużo niższa niż wskazana w ofercie przez projektanta, 
aby zasadne było odrzucanie ofert? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że szacunki Gminy na projekty są dużo wyższe niż 
uzyskiwane. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zwiększenie środków o 1 000 000 zł dla nauczycieli - 
czy to pokrywa w znaczny sposób podwyżkę wynagrodzeń, o której mowa - od początku 
roku?  

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że rocznie dopłacamy do oświaty 20 000 000 zł. Środki 
przekazujemy wówczas gdy ich brakuje. Nie wcześniej. Obecnie całą zwiększoną subwencję 
już przekazaliśmy do CEA. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 2024..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Dominik Zych 



 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Kłobuck na lata 2024-2034. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Kłobuck na lata 2024-2034. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Dominik Zych 
 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
349/XXXVI/2013 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 25 listopada 2013 roku w sprawie 
zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w 
drodze inkasa od osób fizycznych, określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 349/XXXVI/2013 
Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 25 listopada 2013 roku w sprawie zarządzenia poboru 
podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa od osób 
fizycznych, określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Dominik Zych 
 
7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
635/LXIX/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na rok 2024. 
 
Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały. 
 



Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 635/LXIX/2023 z 
dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Dominik Zych 
 
8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie 
przez Najwyższą Izbę Kontroli, kontroli wykorzystania rezerwy do dyspozycji 
Burmistrza Kłobucka na działalność profilaktyczną, w związku z realizacją gminnych 
programów profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii z uwzględnieniem legalności, rzetelności, celowości i 
gospodarności, za okres 2018-2023. 
 
Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska poinformowała, że w/w punkt był szeroko omawiany 
podczas Komisji Edukacji, a większość członków Komisji Budżetu do niej również należy, w 
związku z czym poprosiła Pana M. Cieślę – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej aby 
omówił protokół Komisji w tym zakresie. 

Radny M. Cieśla przybliżył pracę zespołu kontrolnego i Komisji Rewizyjnej w poruszonej 
sprawie. Odniósł się do wyników głosowania Komisji Rewizyjnej w tej kwestii. 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że temat szeroko był omawiany i wyjaśniany 
podczas Komisji Rewizyjnej, a w dniu dzisiejszym podczas Komisji Edukacji. Odniósł się do 
zarzutów podnoszonych w protokole zespołu kontrolnego. Przedstawił sytuację i wyjaśnił 
poszczególne kwestie. Przyznał, że popełnione zostały pewne błędy. W związku z 
powyższym po kontroli, dla poprawności i przejrzystości zostały wprowadzone zmiany 
eliminujące niektóre działania tj. kwestia finansowanie gazety (z promocji, a nie z rezerwy),  
zwraca się uwagę na korelację wydanych pozwoleń z imprezą, która jest dofinansowana z 
rezerwy alkoholowej. Uważa, że na tym powinno się zakończyć sprawę. 
 
Radny T. Wałęga przybliżył Komisji kwestię głosowania podczas posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej w sprawie. Poprosił o uszanowanie tego stanowiska.  

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wniosku o przeprowadzenie przez 
Najwyższą Izbę Kontroli, kontroli wykorzystania rezerwy do dyspozycji Burmistrza 
Kłobucka na działalność profilaktyczną, w związku z realizacją gminnych programów 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii z 
uwzględnieniem legalności, rzetelności, celowości i gospodarności, za okres 2018-2023..  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Tomasz Wałęga 
PRZECIW (4) 
Józef Batóg, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Robert Turek 
NIEOBECNI (1) 
Dominik Zych 
 
9. Informacja na temat pozyskanych środków zewnętrznych do budżetu gminy Kłobuck 
w pierwszym półroczu 2024 r. 
 
Burmistrz J. Zakrzewski przedstawił w/w informację. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała, czy są problemy z realizacją 
przedstawionych zadań? 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że pojawiają się drobne problemy. Przybliżył na 
jakim etapie są poszczególne zadania.  

Radny M. Wojtysek w związku z remontem drogi 491, zapytał o termin realizacji budowy 
rond? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że w pierwszej kolejności będzie realizowana przebudowa 
sieci, a następnie etapami budowa rond. Ponadto pochylił się nad problem dotyczącym 
zmiany organizacji ruchu.  

10. Dyskusja nad budżetem obywatelskim. 

Radny A. Sękiewicz poinformował, że po konsultacjach z radcą prawnym i sekretarz  
przygotuje projekt uchwały w sprawie budżetu obywatelskiego, który następnie będzie 
przedstawiony podczas sesji, celem przeanalizowania i przedyskutowania. 

Burmistrz J. Zakrzewski zaznaczył, ze budżety osiedlowe, sołeckie są swoistym budżetem 
obywatelskim (mieszkańcy decydują na co chcą przeznaczyć środki). W skali gminy jest to 
ok. 1 000 000 zł. Stwierdził, że budżet obywatelski to dobre rozwiązanie w dużych miastach 
(tam gdzie nie ma funduszu sołeckiego, osiedlowego). Podkreślił, że jego wprowadzenie 
wiąże się z przygotowaniem odpowiedniego, przejrzystego mechanizmu. Należy się również 
zastanowić z czego trzeba będzie zrezygnować, by mieć na niego środki. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska przyznała, że musimy się nad tym dobrze zastanowić, 
gdyż jego wprowadzenie może wiązać się z uszczupleniem bądź rezygnacją z funduszy 
osiedlowych i sołeckich – a to tutaj mieszkańcy najlepiej wiedzą jakie są potrzeby na ich 
terenie, jak również z tym, że grupa osób – tych szczególnie aktywnych w e-sieci, będzie 
mogła przeforsować projekt, który niekoniecznie będzie niezbędny w gminie Kłobuck. 



Radny R. Turek podkreślił, że budżet obywatelski aktywizuje mieszkańców, jest dobrą 
inicjatywą,  jednak Gmina Kłobuck jest zbyt małą gminą aby to wprowadzić. Uważa, że 
fundusz sołecki, osiedlowy jest wystarczający.  

11. Sprawy różne. 

Radny J. Batóg w związku z powodzią, która dotknęła Polskę, zwrócił uwagę na potrzebę 
oczyszczania rzek na terenie Gminy. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodnicząca Komisji  
Ewelina Kotkowska 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


